
SJ-320B上走纸枕式包装机

产品名称 SJ-320B上走纸枕式包装机

公司名称 上海松精机械制造有限公司

价格 面议

规格参数 类型:枕式包装机
品牌:松精

公司地址 福建省厦门市

联系电话 0595-131589208 18817234778

产品详情

sj-320b枕式自动包装机

sj-320b pillow packing machine

主要功能和结构特点：1.袋长无需人工设定,设备运行中自动检测,自动设定。

2.双变频简约机械结构，易维护、磨损少、寿命长。3.主控电路采用本公司研制的单片机，触摸屏显示，
变频器控制，良好的人机界面，操作集中直观、方便。4.包装速度和成袋长度采用双变频器控制。无级
变速，调节范围宽，可以与生产线的前道工序完美匹配。5.高感光电眼自动准确跟踪。6.各封口温度独立
控制，适合多种包装材料，封口美观牢固。

7.可安装间歇充气装置、喷酒精装置和打码机。

适用范围： 

适用于蛋黄派、水果派、饼干、面包、月饼、糖果、药品、日常用品、五金零件、纸盒或托盘等各类固
态物品的包装。

main function and characteristic:

no need manually set bag length. during operation the machine can automatically self-detect and set the bag
length.double transducer simplifies mechanic gearing. easy to maintain, little wear and long life.the main control
circuit takes the single chip developed by our own company. touch screen display, controlled by transducer. perfect
interface between operator and machine. integrated, direct and convenient operation.the packing speed and bag
length is controlled by double transducers. cvt changes speed in a wide range. well match with the former procedure
on production line.highly sensitivity photoelectric device tracking automatically and accurately.independent
temperature control for each seal to make the seal beautiful and tight. suitable for a variety of packing
materials.intermission charging device, alcohol spraying device and code printer can be mounted.



application scope:

applicable for packing various solid regular objects, such as biscuits, bread, instant noodle, ice cream, moon cake,
candy, medicine, commodity, hardware parts, boxes or trays etc.

性能参数performance parameter：

型  号model sj-320b
包装速度packing speed 35-180 bag/min
制袋尺寸bag size l(80-330)mm×w(30-160)mm×h(5-65)mm
包装膜宽film width 80-320mm
包装材料packing material opp/cpp、pt/pe、kop/cpp、alu-foil
外形尺寸dimension (l)3900mm×(w)950mm×(h)1500mm
加热功率heating power 2.1kw
电机功率motor power 0.55+0.75kw
总功率   total power 3.4kw
机器重量overall weight 600kg

本产品的加工定制是是，类型是枕式包装机，品牌是松精，型号是SJ-320B，转台承重是300（kg），转台
直径是320（mm），包装高度是60（mm），转台高度是800（mm），转台速度是40～230（r/m），功率
是2.4（kw），电压是220（V），重量是600（kg），适用行业是餐饮,服装,化工,家纺,礼品、工艺品,日化,
食品,玩具,烟酒,医药,五金、机械,其他
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